
 

 
Ekonomikos komiteto 2011-09-14 posėdyje: 

 

Posėdžio metu aptarti su Klaipėdos uosto veikla susiję klausimai. Komiteto nariams uosto 

direktorius Eugenijus Gentvilas trumpai pristatė Klaipėdos uostą, jo veiklą, teikiamas paslaugas, krovos uoste 

tendencijas bei uosto (vystymo) plėtros galimybes.  

Rinkodaros ir administracijos direktorius Artūras Drungilas apžvelgė krovos apimtis bei uosto 

konkurencingumo didinimo perspektyvas. Direktorius konstatavo, kad Klaipėdos uosto krovos apimtys yra kur 

kas spartesnės nei konkuruojančiuose kaimyninių šalių uostuose.  

Kaip vieną iš svarbiausių konkurencingumo didinimo kriterijų jis įvardijo Klaipėdos valstybinio 

jūrų uosto vykdomą rinkliavų politiką. Taip pat buvo konstatuota, kad spartus Klaipėdos uosto krovos apimčių 

didėjimas yra visų krovos kompanijų subalansuoto ir koordinuoto darbo bei gero tarpinstitucinio 

bendradarbiavimo rezultatas. 

Infrastruktūros ir plėtros direktorė Roma Mušeckienė trumpai pristatė svarbiausius Klaipėdos 

valstybinio jūrų uosto plėtros projektus, t.y. išorinio uosto statyba, Klaipėdos viešasis logistikos centras, 

didžiausios apimties uosto gilinimo darbai – laivybos kanalo gilinimas, krantinių stiprinimas ir kt. 

Direktorė Šventosios uostui Airida Čėsnienė informavo Komiteto narius apie Šventosios jūrų 

uosto vystymo eigą bei perspektyvas. 

Komiteto nariai domėjosi suskystintų gamtinių dujų (SGD) terminalo projektų vykdymo eiga. 

Posėdyje taip pat buvo aptarti uoste dirbančioms krovos kompanijoms aktualūs klausimai. 
Kalbėjo: Dainius Budrys, Rimantas Sinkevičius, Birutė Vėsaitė, Kęstutis Masiulis, Eugenijus 

Gentvilas, Artūras Drungilas, Roma Mušeckienė, Airida Čėsnienė, Viktoras Lukoševičius. 

 


